
Neumann János Számítógéptudományi Társaság
Térinformatikai és Távérzékelési Szakosztály

Jegyzőkönyv
2023. november 28. (Kedd) 17:00,
Perc Bisztró és Étterem különterem
1114 Budapest, Bartók Béla út 76.

Cserép Máté elnök 17:02-kor megnyitja az éves taggyűlést és megállapítja, hogy az ülés 8
fővel határozatképtelen, majd tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az előzetesen kiküldött
meghívó alapján a megismételt taggyűlés 17:15-kor kezdődik, mely az eredeti napirenden
szereplő ügyek tekintetében a megjelentek számától függetlenül határozatképes.

Jelen vannak:
● Cserép Máté, elnök
● Juth Ferenc, alelnök
● Dr. Olasz Angéla, alelnök
● Zibriczki Béla, alelnök
● Kis Dávid, titkár
● Magyar Dávid
● Hudoba Péter (online)
● dr. Vincellér Zoltán

Mandátumszám: 8 (23-ból)

Cserép Máté 17:18-kor megnyitja a megismételt taggyűlést.

Jelen vannak:
● Cserép Máté, elnök
● Juth Ferenc, alelnök
● Dr. Olasz Angéla, alelnök
● Zibriczki Béla, alelnök
● Kis Dávid, titkár
● Hartmann Zsombor
● Magyar Dávid
● Hudoba Péter (online)
● Provender Roxána
● dr. Vincellér Zoltán

Mandátumszám: 10 (23-ból)

Cserép Máté felkéri Kis Dávid titkárt a jegyzőkönyv vezetésére. A szakosztály ezt nyílt
szavazással egyhangúlag elfogadja.

Cserép Máté felkéri Vincellér Zoltánt és Provender Roxánát a jegyzőkönyv hitelesítésére.
A szakosztály ezt nyílt szavazással egyhangúlag elfogadja.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:
1. Elnökségi beszámoló a 2023-as évről
2. A szakosztály 2024. évi munkaterve
3. Alapszabály elfogadása
4. Egyebek

A szakosztály a napirendi pontokat nyílt szavazással egyhangúlag elfogadja.

1. Elnökségi beszámoló a 2023-as évről
Cserép Máté beszámol a szakosztály 2023-as tevékenységéről és összeveti azt az előző
évben tervezettel.

Taglétszám tekintetében növekedett a szakosztály: 28 tag (24-ről) ebből 23 aktív (16-ról).
Aktív tagok alatt a tagdíjat a 2023-as évre befizető tagok érti. Provender Roxána
érdeklődik, hogy várható-e tagdíjemelés, Cserép Máté nem tud ilyesmiről.

A Térinforrás meetup-sorozat tervezett 3-4 alkalmából volt egy áprilisban, és lesz egy
decemberben, illetve júniusban a szakosztály tett egy szakmai látogatást az NKE (Nemzeti
Közszolgálati Egyetem) 3D nyomtató és VR laborjaiban. A meetup-on 30 felett volt a
résztvevők száma, a létszámkorlátos szakmai látogatáson teltház volt. Cserép Máté
köszönetet mond a tagoknak a előadók felkéréséért és a szakmai összeköttetés segítéséért.

Cserép Máté beszámol róla, hogy az NJSZT-től a 2023-as évben is kb. 400.000 Ft
támogatást kapott a szakosztály, amelyből az előzetes kalkuláció szerint (a decemberi
meetupnak csak a várható költsége ismert) 351.972 Ft kerül majd felhasználásra. A
szakosztály az NJSZT támogatás teljes egészét dologi költségre fordította. A jelen
gazdasági körülmények miatt megemelkedett költségek miatt még egy meetup alkalom nem
fért volna bele a költségvetésbe. Cserép Máté felkéri a tagokat, hogy gyűjtsenek
helyszín-javaslatokat a jövőbeli meetupoknak és szakmai látogatásoknak. A tagok
megvitatják az ipari partnerrel való együttműködések lehetőségeit.

Cserép Máté beszámol a HUNAGI tisztújító közgyűlésről, amelyen részt vett 2023.
májusában. A szervezet elnökségében ugyan jelentősebb frissítés történt, de meglátása
szerint továbbra is nagyon passzívan működik.

Cserép Máté elmondja, hogy a Lechner Tudásközponttal az együttműködési megállapodás
2023. elejére elvi szinten megkötésre került de a formalizálása még nem történt meg. Kéri
Dr. Olasz Angélát és Juth Ferencet, hogy segítsenek 2024-ben a téma aktivizálásában.
Dr. Olasz Angéla érdeklődik, hogy az együttműködési megállapodást az NJSZT elnök vagy
a szakosztályi elnök írhatja alá az NJSZT részéről? Cserép Máté szerint a legjobb, ha
mindketten aláírják.

Kis Dávid tájékoztatja a tagokat, hogy november 20-án térinformatikai világnap volt, illetve
felveti a tagoknak, hogy jövőre a szakosztály szervezhetne ennek kapcsán egy programot.

17:41-kor online csatlakozik a gyűléshez Molnár Bálint, ezért a mandátumszám 11-re nőtt.

A beszámolót a szakosztály nyílt szavazással elfogadja (10 igen, 0 nem, 1 nem szavazott).

17:44-kor Cserép Máté lezárja a napirendi pontot.
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2. A szakosztály 2024. évi munkaterve
Cserép Máté ismerteti a szakosztály 2024. évi munkatervét.

Továbbra is cél lenne évi 3 alkalommal folytatni a meetup-sorozatot, melyhez lehetne
kooperálni más szakosztályokkal is (pl. MI, KÉPAF). Más módon is mélyíthető az
együttműködés, pl. a KÉPAF szakosztály előző elnökével (Dr. Benedek Csaba) elvi
megállapodás született korábban, hogy megfelelő érdeklődés esetén akár a 2025-ös KÉPAF
konferencián egy térinformatikai blokk / szekció is létrejöhetne. Továbbá 1-2 szakmai
látogatás szervezése külső ipari / egyetemi / állami helyszínekre is tervben van.

A korábban felvetett 1-2 napos szakmai workshop szervezése a 2024-es munkatervben már
nem szerepel, mert ennek szervezési erőforrásigénye (pénzbeli és humánerőforrást is értve)
igényelné egy partner szervezet (pl. HUNAGI) közreműködését, amire jelenleg reális kilátás
nem mutatkozik.

Továbbra is fontos figyelemmel kísérni a pályázati lehetőségeket, serkenteni az
egyetemi-ipari együttműködéseket, illetve tovább mélyíteni a kapcsolatot országos és
nemzetközi szakmai szervezetekkel, ipari partnerekkel.

Érdemes hangsúlyt fektetni a szakosztály taglétszámának fenntartására, esetleg növelésére.

A munkatervet a szakosztály nyílt szavazással elfogadja (10 igen, 0 nem, 1 nem szavazott).

17:50-kor Cserép Máté lezárja a napirendi pontot.

3. Alapszabály elfogadása
Cserép Máté ismerteti az alapszabály-tervezetet, melyhez jelentősebb kiindulási alapot
nyújtott a KÉPAF alapszabálya. Az alapszabály a szakosztály működésének jelenlegi
módját, mint status quo-t rögzíti formálisan, de rugalmas keretekkel a jövőre tekintettel (pl.
elnökségi tagok száma). A tervezetben rögzítve van a szakosztály rövidítése is (TérTáv),
amelyről levélszavazás újtán határozott a szakosztály tagságsa 2023. júniusában.

A gyűlésen közösen áttekintésre kerül az alapszabály-tervezet.

Cserép Máté megkérdezi a tagokat, van-e módosító javaslatuk. A tagságtól nem érkezett
módosító javaslat.

17:59-kor Molnár Bálint elhagyja az ülést, így a mandátumszám 1-gyel csökkent (10-re).

Az alapszabály elfogadásához a jelenlévők 2/3-adának egyetértése szükséges.
Az alapszabályt a jelenlévők egyhangúlag elfogadják (10 igen, 0 nem, 0 nem szavazott).

18:01-kor Cserép Máté lezárja a napirendi pontot.
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4. Egyebek
Dr. Olasz Angéla tájékoztatja a tagokat, hogy a Magyar Asztronautikai társaság rendez egy
ESA Star pályázatírásra fókuszáló workshopot, melyre érdemes lenne ellátogatni.

Cserép Máté emlékezteti a tagokat a következő meetup-ra.

18:08-kor Cserép Máté berekeszti az ülést.

Cserép Máté
elnök

Kis Dávid
jegyzőkönyvvezető

dr. Vincellér Zoltán
jegyzőkönyv
hitelesítő

Provender Roxána
jegyzőkönyv
hitelesítő
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